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12 ledna, 2024

Eurokomisařka Johanssonová: EU musí přijmout 4,5
milionu migrantů ročně (video)

necenzurovanapravda.cz/2024/01/eurokomisarka-johanssonova-eu-musi-prijmout-45-milionu-migrantu-rocne-video

EU se postupně snaží přeměnit ilegální invazi na legální migraci.
Výměna obyvatel musí pokračovat, ale nyní již legálními cestami.
Výmluvou bude tvrzení, že jde o pracovní posily. Většina jich
samozřejmě nebude pracovat déle než měsíc (pak většinou zmizí
neznámo kam), nicméně proces této výměny se alespoň nezastaví.

To, že je EU jádrem celého problému je jasné od doby, co se snaží
vnutit členským zemím kvóty, které již nyní byly pod jiným názvem
protlačeny v migračním paktu.

V rámci EU je pak čelním hybatelem této politiky eurokomisařka Ylva
Johanssonová, která dlouhodobě tlačí na zavedení takové politiky,
která by výměnu obyvatel ještě urychlila.

La Commissaire européenne Ylva Johansson veut un million de migrants légaux en
plus pour atteindre 4,5 millions par an dans l'UE : "sans immigration nous mourrons de
faim !" https://t.co/FIjNUiD2me pic.twitter.com/jfz4sV0BzX

— Fdesouche.com est une revue de presse (@F_Desouche) January 11, 2024

Ylva Johanssonová:

„Bez migrace budeme hladovět, protože migraci potřebujeme, ale
potřebujeme ji spořádaným způsobem“

Abych vám dala nějaká čísla na úrovni EU, v běžném roce k nám
přijíždí asi tři a půl milionu legálních migrantů a asi 300 000
nelegálně ( …).
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Musím říci, že legální migrace funguje velmi dobře, ale nestačí to,
protože z demografických důvodů se počet pracujících obyvatel v EU
sníží o jeden milion ročně, což znamená, že legální migrace
zahraničních pracovníků by se měla zvyšovat přibližně o milion
ročně, tedy na 4,5 milionu, a to je skutečná výzva provést to
spořádaným způsobem.

Myslím si, že to je skutečně to, co po nás naši lidé žádají: nejde o to,
kolik migrantů je, ale o to, zda to můžeme udělat spořádaným
způsobem, zda můžeme řídit, kdo je u moci, kdo přichází, a to by
skutečně pomohlo lidem integrovat se a usadit se ve společnosti, a to
je místo, kde by měli být vítáni, a já opravdu souhlasím s premiérem
Mitsotakisem, když řekl, že existuje také jed, a to xenofobie a
rasismus, a že je třeba se s nimi vypořádat, protože je to právě tento
jed ve společnosti, který bude bránit všem dobrým výsledkům,
kterých bychom mohli dosáhnout díky dobrému řízení migrace.“

Tolik z proslovu, který jasně ukazuje, že EU udělá maximum pro to, aby
bylo obyvatelstvo co nejrychleji vyměněno. Žádná podpora rodin, aby
bylo více dětí – a potažmo i pracovníků. Žádná zmínka o AI, jejíž
zavádění razantně sníží potřebu pracovních sil v mnoha oborech.

A to navíc prosazuje politička, v jejíž zemi rostou no-go zóny jako
houby po dešti a díky bezbřehému přijímání invazních hord narostla
také násilná kriminalita, takže ze Švédska je dnes jedna z nejméně
bezpečných zemí v Evropě…

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 10 Průměrně: 5]

 
 


